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Sommerfest

Forst mange tak til festudvalget for en rigtig god sommerfest. Vejret var i mod os,
men heldigvis skulle det ikke hindre en god aften i naboers selskab. Temaet var
mexicansk, og det blev fulgt godt op af velkomstdrinken tequila sunrise (med og uden
alkohol), nachos og madpandekager. Det var rigtig godt, at der var sorget for en
pinata, 53 ogsa bornene havde noget at hygge sig med. Dejligt med en fest for alle
aldre.

Husorden

I den seneste tid er der sket mange saig af andele i foreningen. Vi byder alle de nye
andelshavere velkommen, og haber, at I vil biive glade for at bo her. Nér man
kommer ind i en ny andelsboligforening, er der nogle nye procedurer, man skal holde
sig for aje, bl.a. hvordan virker vaskekaelderen, hvornér m5 jeg bore — men ogsa,
hvor kommer jeg af med mit storskrald. Disse ting, kan du finde svar pa i husordenen
samt ved relevante opslag. Angéende storskrald kan vi dog oplyse, at dette bedes
stillet i skuret ved nyttehaven og ikke p5 faellesarealet foran den gremne container.
Det skaemmer vores omréde og tiltraekker rotter.

Derudover er det nodvendigt at papege, at foran nr. 14, benavnt ”brandvej,
parkering forbudt” ikke skal benyttes som gasteparkering. Henvis dine gaester til
parkeringspladsen ved stationen.

Garager
Foreningen har lige nu to Iedige leje garager. Kontakt vores administrator, DEAS, hvis
du skulle vaere interesseret i, at fa en af dem.

Fornyelse af faellesareal
vores 2 parklamper har udtjent deres vaernepiigt, den ene er defekt og kan ikke
repareres, iigesom det en inden for en kort Srraekke ikke vil vaere muligt at kpbe nye
lyskilder (paerer). Bestyrelsen har derfor besluttet at ff-3 udskiftet parklamperne med
energibesparende LED armaturer. Vi venter bare p3 at eiektrikeren kommer og farer
arbejdet ud i livet.

Mureren er ogse°1 i gang med at reparere diverse beton-, mur- og sokkelskader. Bl.a.
er trappen mod stationen ved blok 1 blevet repareret.

I foréret iovede Gladsaxe Fjernvarme, at de ville udbedre vores slidlag pa asfalten
inden efterarets komme. Desvarre har vi indtil nu kun set at de hvide markeringer er
aendret til gule. Bestyrelsen har rykket Gladsaxe Fjernvarme for en tidshorisonten,
men har i skrivende stund ikke modtaget svar.

Med venlig hilsen

Bestyrelsen


